
 
                                                                                        

          

                                 

Bestyrelsesmøde tirsdag d.23.april, 2024, kl.16.15 – 17:30 

  

Deltagere i mødet:  
 Kathrine, Jacob, Karin, Lars, Kathleen, Dan og Dorthe 

  

  

Dagsorden: Dorthe  

1. Økonomi / personale / elevtal  

Status – orientering. 

  

DH: Vi kommer stadig ud med et fornuftigt 

resultat, men vi har lige brugt en del ”ekstra” 

penge - på legeplads, hvor vores del udgør 

10.000 og på 2 nye komfurer til 18.000. 

 

DH har søgt møllefonden om penge til en ny 

hoppepude (32500) men har ikke fået svar. 

DH: elevtal: sidste møde var tallene: 14 elever ud 

af 6. kl - 16 elever ind i bhv.kl. Nyeste 18 elever 

ind i bhv.kl. og en ny elev startet i 1. klasse og en 

ny elev startet i 4. klasse og endnu en ny elev i 1. 

klasse starter i morgen. Og på rygteplan skulle 

der yderligere komme 3 nye elever til august.  

2. Fællesbestyrelse – fællesmøde 

inden sommerferien (”program”)  

DH: intet nyt fra ministeriet. 

Fællesmøde d. 11/6, hvor Camilla og DH har 

aftalt følgende plan: skolebestyrelses møde fra 

16.15 til 17.00, hvor Camilla er inviteret med. 

Fælles bestyrelsesmøde fra 17.00 til 17.45, hvor 

Camilla og DH laver en dagsorden. Spisning i 

hallen fra 17.45 til 18.45 (let anretning). Herefter 

børnehus bestyrelsesmøde. 

3. Barnets Lov   DH orienterer om den nye lov, som overordnet 

betyder, at børnene skal høres inden/når 

afgørende beslutninger tages. Loven som er lavet 

på baggrund af vores medlemskab i FN er mest et 

værktøj til det pædagogiske personale. 

4. Initiativer i aftale om folkeskolen 

- Relevante punkter for os 

DH: rundsendt og gennemgået. Ingen 

bemærkninger pt, men det er noget bestyrelsen 

kommer til at arbejde med. 



5. Musical – evaluering (tid, pris mv)   
God forestilling og flotte kulisser + kostumer. 

Passende pris med 50 pr. voksen. 

6 klasses salg af kaffe og kage virker fint. 

Måske indlægge en kaffe pause efter 

forestillingen på 20 - 30 min inden den store 

oprydning går i gang. 

Lyd skal gerne forbedres inden næste gang = 

finde et andet sted at leje udstyr. 

Scene opstilling, som nu foretages om mandagen 

af Dan og elever. Spørge om det er muligt af få 

forældrehjælp til dette. 

6. Evt  Resultatet af den nationale trivselsmåling er på 

trapperne -  desværre mangler 2 af vores klasser 

at deltage og målingen kunne ikke åbnes efter 

deadline. DH er træt af det og har været i kontakt 

med fagchefen desangående.  

Personale trivselsmåling er udkommet - det ser 

fint ud. Intet bemærkelsesværdigt. 

Udkast til ferieplan for 25/26 rundsendes og 

godkendes. 
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